
4
věcičernošické

volby 2010 ■ www.vecicernosicke.cz

DŮRAZ NA KVALITU ŽIVOTA V NAŠEM MĚSTĚ

Chceme, aby vzhled města a kvalita života v Čer-
nošicích odpovídaly jejich poloze v  přírodě, po-
vaze prestižní adresy poblíž Prahy, a společenské 
skladbě obyvatel. Chceme klást důraz na moder-
ní a ekologický přístup k řízení běhu města, se za-
měřením na kvalitu a udržitelný rozvoj. Černošice 
by již dále neměly zaostávat za okolními obcemi.

ŠKOLY A ŠKOLKY
  Podpoříme výstavbu školky na Vápenici za po-

užití evropské dotace.
  Budeme usilovat o dostavbu víceúčelové spor-

tovní haly u ZŠ Mokropsy.
  Zajistíme okamžitou úpravu nevzhledného 

okolí ZŠ Mokropsy.
  Pořádku v blízkosti škol budeme věnovat trva-

lou pozornost.
  Podpoříme vybavení školy moderními techno-

logiemi pro interaktivní výuku.
  Podpoříme projekt miniškolek jako operativní-

ho řešení nedostatku míst ve školkách.
  Budeme usilovat o další výstavbu atraktivních 

dětských hřišť.
  Stávající hřiště doplníme dalšími herními prv-

ky, pítky, apod.
  Spolehlivě zajistíme přítomnost policie nebo 

dobrovolníků na přechodech pro školáky mezi 
7 a 8 hodinou ranní.

OBČANSKÁ VYBAVENOST A SLUŽBY
  Zasadíme se o doplnění a rozvoj veřejných slu-

žeb (pošta, místní doprava, parkování aj.)
  Zeptáme se občanů, co jim ve městě chybí, za-

pojíme je do plánování veřejné vybavenosti.
  Budeme podporovat stávající i nové občanské 

aktivity zaměřené na činnost s dětmi a seniory, 
aktivity kulturní, sportovní, ekologické, apod.

  Budeme podporovat tradiční akce jako je Mokro-
peský Masopust, Farmářské trhy, Mariánská pouť, 
apod., i nové přínosné volnočasové aktivity.

DOPRAVA
Podpora hromadné dopravy

  Budeme pokračovat v  jednáních se Správou 
železnic o  zlepšení vzhledu a  vybavení obou 
zastávek, o  bezpečnosti na přejezdech, o  za-
bezpečení trati uvnitř obce, o  bezbariérovosti 
a zkulturnění podchodů.

  Dle potřeby upravíme počet autobusových za-
stávek místní linky a návaznost na vlakové spoje.

  Zklidnění automobilové dopravy uvnitř obce
  V blízkosti škol a školek budeme dbát na maxi-

mální zklidnění dopravy.
  Vytipujeme a  prioritně vyřešíme kolizní místa 

aut a chodců.

  Na průjezdní komunikaci Vrážská/Dobřichovic-
ká moderními prvky zajistíme dodržování rych-
losti; budeme jednat o omezení tonáže a počtu 
projíždějících kamionů.

  Budeme hledat varianty ekonomických a tudíž 
realizovatelných řešení odvedení tranzitní do-
pravy z města.

Cyklistika a pěší doprava
  Podpoříme budování dalších bezpečných tras 

pro cyklisty.
  Zajistíme pravidelné kontroly lávky pro pěší a že-

lezničního mostu a  v  dlouhodobém horizontu 
lávku rekonstruujeme nebo nahradíme novou.

PÉČE O SENIORY
  Podpoříme vznik Klubu pro seniory.
  Zavedeme zvýhodněné vstupné na kulturní 

akce města.
  Nabídneme bezplatnou právní pomoc.

BEZPEČNOST A ČISTOTA
  Zlepšíme svoz tříděného odpadu a zřídíme vel-

kokapacitní kontejnery na výjezdu z města.
  Budeme systematicky a efektivně využívat lid-

ské a  strojové kapacity Technických služeb 
k údržbě a úklidu města.

  Budeme pohotově reagovat na upozornění ob-
čanů na nepořádek.

  Zvážíme umístění bezpečnostních kamer na 
frekventovaných místech ohrožených vanda-
lismem, např. podchody pod tratí.

  S důrazem na detail zlepšíme vzhled míst s při-
rozenou vyšší koncentrací obyvatel.

ŽIVOTNÍ PROSTŘEDÍ
  Přijmeme kroky ke snížení znečištění města 

hlukem, prachem a smogem.
  Budeme ochraňovat vzrostlou zeleň uvnitř obce.
  Nedovolíme likvidaci lesních porostů slouží-

cích k rekreaci obyvatel v okrajových částech.
  Při nuceném kácení stromů budeme vždy dů-

sledně uplatňovat požadavek náhradní výsadby.
  Zlepšíme atmosféru ve městě i v přeneseném 

smyslu slova – přinášíme slušnost a  pozitivní 
přístup.

OTEVŘENOST A VSTŘÍCNOST VŮČI OBČANŮM

INFORMAČNÍ LISTY, WEBOVÁ STRÁNKA
  Informačnímu listu vrátíme podobu demokra-

tického komunálního periodika, zpřístupníme 
jej všem politickým uskupením i občanům. Za-
stavíme cenzuru a zneužívání IL k osobní poli-
tické propagaci a zkreslování informací.
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Lístek s poznámkou
splněno

Lístek s poznámkou
upravena cestička přes pole, úprava a vyčištění lesíka, otevřena terasa, doplněno osvětlení, zlepšen úklid, vybudováno parkoviště v ul. K lesíku, opraven nájezd ke školní kuchyni aj. - možnosti "okamžité úpravy nevzhledného okolí" jsou tímto de facto vyčerpány; konečný stav by to ale samozřejmě neměl být, ale to už půjde o dlouhodobé a nákladnější změny - další úprava lesíka (dosázení stromů), výstavba tělocvičny a/nebo úprava jejího pozemku, získání dalších možností využití pozemků pod školou...

Lístek s poznámkou
Připravujeme úpravu projektu a na podzim 2012 chceme žádat o dotaci MŠMT a kraj; šance na úspěch těžko odhadnout stejně jako schopnost města zajistit spolufinancování (náklady mohou být 40+ mil. Kč celkem, dotace MŠMT max. 40%)

Lístek s poznámkou

Lístek s poznámkou
získán sponzorský dar na nové hřiště u DPS; podána žádost na "Oranžové hřiště" z nadace ČEZ; kvalitní hřiště vzniklo u MŠ Vápenice (neveřejné)

Lístek s poznámkou
částečně dovybaveno hřiště u ZŠ, je podána žádost o dotaci na další vybavení; získán sponz. dar na vybavení hřiště Klatovská

Lístek s poznámkou
zatím neřešeno...

Lístek s poznámkou
funguje - zajištěno městskou policií

Lístek s poznámkou
škole se daří získávat dotace, ze strany města zatím přímá finanční podpora na toto nebyla...

Lístek s poznámkou
s Poštou dojednána úprava otev. hodin, jednáme o přesunu do lepších prostor. Místní autobusová doprava - funguje, s Ropidem řeším provozní záležitosti.Parkování - lepší dostupnost v centru díky časovým omezením, žádáme o dotaci na zpevnění a rozšíření parkoviště u mokropeského nádraží.

Lístek s poznámkou
Proběhla šetření v rámci projektu Komunitní plán. Na webu běží ankety, které jsou dále zpracovány, přijímáme podněty různými cestami (přes IL, telefonicky, emailem, na zastupitelstvu, v komunikačním fóru aj.); v komisích pracuje řada občanů. Dále veřejná setkání, včetně schůzek k rekonstrukcím jednotlivých komunikací. Setkání vedení města s obyvateli v některých částech města - v února první pro Mokropsy, další budou následovat.

Lístek s poznámkou
Pokračují grantové programy na kulturu a pro děti a mládež. Mezi ekologické aktivity lze zařadit nový způsob vítání občánků (formou sázení stromů)... Podpořili jsme vznik farmářských trhů. V dalších zmíněných oblastech - zejména pro seniory a ekologické - ale zatím aktivity hodné podpory z iniciativy města nevznikly. Jsme otevřeni nápadům a aktivitě ze strany místních občanů, spolků a sdružení.

Lístek s poznámkou
plníme...; pro masopust pro rok 2012 navýšena podpora; nové volnočasové aktivity zatím nevznikly, uvítáme nápady a iniciativu - a podpoříme je...

Lístek s poznámkou
Jednání byla celá řada. Něco se povedlo - např. vymalování podchodu. Další zlepšení lze čekat až v rámci rekonstrukce celé trati, aktivně jsme v kontaktu se SŽDC, sledujeme, snažíme se ovlivnit podobu projektu. Společným stanoviskem starostů celé oblasti se podařilo předběžně zabránit tomu, aby projekt počítal se vznikem vysokých betonových protihlukových stěn po celé délce trati uvnitř Černošice.

Lístek s poznámkou
Návaznost na vlakové spoje byla upravena. Počet zastávek zatím beze změny, není naléhavá potřeba. Zastávky budou díky přidělené dotaci letos dovybaveny přístrešky.

Lístek s poznámkou
Zdůrazňujeme přednost zprava. Na Kamenném mostě a před mokropeským nádražím bude zúžena vozovka a dobudován chodník. Na hlavním tahu na vybraných místech omezena rychlost. Na hlavním tahu výhledově digitální tabule. Městská policie aktivně měří.

Lístek s poznámkou
U ZŠ omezena rychlost, zpomalovací prahy, nové parkoviště a otevření ulice K lesíku pro větší plynulost dopravy. 

Lístek s poznámkou
Je v řešení - u mokropes. nádraží, na Kamenném mostě, nové vodorovné značení bude na Radotínské, na několika místech se připravuje dobudování chodníků, výhledově budou osvětleny některé další přechody pro chodce. S odborníky posuzujeme projekt připravované rekonstrukce krajské II/115, aby vedl k dalšímu zvýšení bezpečnosti.

Lístek s poznámkou
zatím nesplněno - digitální měřící tabule se zatím nevešly do rozpočtu; zpomalovací ostrůvky apod. by mohly vzniknout v rámci očekáváné rekonstrukce II/115; jednání o omezení tonáže neproběhla - dle dosavadních informací není příliš reálné; rychlost kontroluje městská policie častějším měřením, navíc nově zakoupen další radar, s nočním viděním

Lístek s poznámkou
Hledali jsme, slib naplněn, ale bohužel bez úspěchu. Proběhla schůzku expertů na dopravu, studovali jsme v minulosti zpracované analýzy... - bohužel žádné realisticky dosažitelné řešení nebylo nalezeno... V rámci současného (a zřejmě tedy i dlouhodobého) řešení průjezdu krajskou silnicí II/115 aktivně řešíme podobu projektu, aby přinesla zvýšení bezpečnosti i kvality vzhledu (majitelem ale je (a investorem zamýšlené rekonstrukce bude) ale Středočeský. kraj, nikoliv město)

Lístek s poznámkou
Byla podána dotace na dobudování cyklotras z Černošic na Radotín, na Dobřichovice a podél řeky od pláže dolů.

Lístek s poznámkou
Pravidelné kontroly zatím neprobíhají, ani k rekonstrukci lávky nedošlo. Proběhla jednání se starostou Lipenců, následně Lipence požádaly hl. m. Praha o finanční podporu a dostaly předběžný příslib.

Lístek s poznámkou
zatím nebylo splněno

Lístek s poznámkou
zatím nebylo splněno

Lístek s poznámkou
zatím nebylo splněno

Lístek s poznámkou
Upraven harmonogram svozu. Rozšířena a upravena některá stanoviště. Na výjezdu zatím velkokapacitní kontejnery nebyly budovány, záměr odložen - na výjezdu je stanoviště u supermarketu Penny.

Lístek s poznámkou
Došlo k výraznému zkvalitnění práce TS. Vozový park vybaven GPS moduly, revidována technika, schválen nákup nové travní sekačky, v roce 2011 na několik měsíců pronajata sekačka - výrazný efekt.

Lístek s poznámkou
Vedení města i TS reagují velmi pohotově a vstřícně (řada pochvalných reakcí občanů). Lze zasílat emaily, SMSky, MMSky aj.

Lístek s poznámkou
zatím nesplněno, další kamery neumístěny; není zřejmá potřeba - nedochází k opakovaným případům vandalismu na stejných místech...

Lístek s poznámkou
Čistší a upravenější centrum města, písková cestička od školy, doplnění květinových truhlíků na Karlštejnské, kvalitnější vánoční osvětlení, připravujeme rekonstrukci Komenského ulice vč. architektonického návrhu řešení návsi.

Lístek s poznámkou
Schválen program rekonstrukce komunikací. Podána žádost o dotaci na nákup čisticího a kropicího vozu.

Lístek s poznámkou
plníme..

Lístek s poznámkou
plníme - žádný pokus zatím ani nebyl

Lístek s poznámkou
Není přímo v pravomoci města, povoluje Odbor životního prostředí v rámci výkonu státní správy. Žádný výraznější případ nebyl...

Lístek s poznámkou
Toto je subjektivní hodnocení, necháme to na Vás... ;-)

Lístek s poznámkou
splněno

Text Box
Po najetí kurzorem na jednotlivé značky se zobrazí podrobnější komentář

Text Box
Po najetí kurzorem na jednotlivé značky se zobrazí podrobnější komentář



4Mgr. Filip Kořínek
Absolvent ekonomie na Uni-
verzitě Karlově, vč. stipendia na 
Université Paris I-Sorbonne. Pra-
coval na Americkém velvysla-
nectví, pro Světovou banku aj. 
Od roku 1997 ředitelem vlastní 
konzultační společnosti pro za-

hraniční obchod a  průzkum trhu. Hovoří anglic-
ky, francouzsky a německy. Od dětství žil ve Vše-
norech, pak krátce v Praze. V Černošicích žije přes 
7 let. Ženatý, má syna a dceru.

Ing. Daniela Göttelová
Vystudovala zahraniční ob-
chod na VŠE v  Praze. Pracova-
la ve Skloexportu Liberec a  na 
správě Bytového podniku Prahy 
6, po mateřské ve firmě svého 
manžela. V  rámci celoživotního 
vzdělávání studuje psychotera-

pii. Do Černošic se s rodinou přistěhovala před 15 
lety. Má syna a dvě dcery. Od roku 2002 předsed-
kyní občanského sdružení Spolu (mj. vybudovalo 
hřiště v Domažlické).

Ing. Tomáš Hlaváček
Daňový poradce, absolvent Fa-
kulty financí a účetnictví na Vy-
soké škole ekonomické v  Praze 
a  stipendijního studia na Lon-
don School of Economics. Dnes 
je partnerem mezinárodní ad-
vokátní kanceláře White & Case, 

kde pracuje od roku 2002, předtím působil ve 
společnosti Arthur Andersen. Mluví plynně ang-
licky. Ženatý, dvě dcery a syn.

PhDr. Lenka Kalousková, Ph.D.
Vystudovala historii a  němčinu 
na Filozofické fakultě UK, tam-
též získala v roce 2001 doktorát 
(studium částečně absolvovala 
v Bernu ve Švýcarsku). Od roku 
1999 odborná asistentka na ka-
tedře němčiny na Vysoké škole 

ekonomické v Praze. Vdaná, syn a dcera. V Černo-
šicích žije od narození – její předkové patřili mezi 
první obyvatele Vráže.

Ing. Pavel Tichý
V roce 2001 promoval na Podni-
kohospodářské fakultě VŠE. Pra-
covní kariéru zahájil v  rodinné 
firmě na výrobu zdravotnických 
prostředků. Od roku 1999 vede 
vlastní firmu v oblasti interneto-
vých aplikací a obchodů. Hovo-

ří anglicky a německy. V Černošicích bydlí trvale 
s manželkou a dvěma syny od roku 2005, ale strá-
vil zde velkou část života, ať už na chatě na Vráži 
nebo u prarodičů v Mokropsech (babička bývala 
ředitelkou školky v Topolské).

Ing. Milena Paříková
Absolventka VŠCHT v  Praze. 
Dnes je ředitelkou marketingu 
ve Výzkumném ústavu malto-
vin Praha v Radotíně, jež spo-
luvlastní. Vdaná, matka dvou 
dospělých synů. Je dlouhole-
tou členkou Sokola Černoši-

ce a  černošického tenisového klubu. V  Černo-
šicích žije 32 let, rodina manžela již od roku 
1940.

David Hendrych, MBA
V roce 2001 ukončil studium 
na Czech Management Insti-
tute – ESMA Barcelona. Praco-
val nejdříve v oboru telekomu-
nikací, od roku 2002 se věnu-
je daňovému poradenství. Je 
členem Komory daňových po-

radců ČR. Dnes je na pozici daňového manažera 
pro střední Evropu v nadnárodní finanční spo-
lečnosti. Do Černošic se přistěhoval s  rodinou 
v roce 2007.

Ing. Tomáš Kratochvíl
V roce 1993 absolvoval Elektro-
technickou fakultu ČVUT v  Pra-
ze, obor biokybernetika. Poté 
následovaly kurzy marketingu 
a podnikové ekonomie. Nyní se 
zabývá systémovou analýzou 
podnikových informačních sys-

témů a  podnikového řízení. V  Černošicích byd-
lí od roku 1997, má dva syny. Manželka Alžběta 
jako speciální pedagog donedávna působila v ZŠ 
Mokropsy.

Mgr. Martin Stádník
Absolvent práv na UK v  Praze 
(1993), pak stáž na Faculté Jean 
Moulin II ve francouzském Lyo-
nu. Od roku 1997 se jako vedou-
cí produkce či asistent režiséra 
podílel na vzniku mnoha filmo-
vých projektů, reklamních spo-

tů, pořádání sportovních a kulturních akcí. V Čer-
nošicích žije od narození (jeho rodiče rovněž), má 
syna a dceru.

  Na webu města obnovíme diskusní fórum bez 
komplikované registrace a  vytvoříme prostor 
pro otázky občanů směrem k úředníkům a sta-
rostovi/starostce města.

  Budeme úplně a  včas zveřejňovat informace 
o chystaných projektech a zásadních rozhodnutích.

RADNICE
  Úřad považujeme za službu občanům za jejich 

peníze. Zajistíme, aby tak fungoval a působil.
  Změníme přístup úřadu k  poskytování infor-

mací a řešení dotazů.
  Budeme trvat na profesionálním a  korektním 

chování úředníků.
  Zlepšíme orientaci na radnici; na každých dve-

řích bude fotka úředníka, přehled agendy 
a údaj o zastupování v případě nepřítomnosti.

  Okamžitě zpřehledníme webové stránky města 
a úřední desku.

  Zvýšíme počet zasedání zastupitelstva, aby se 
zmenšil počet projednávaných bodů a otevřel se 
prostor pro kvalitní diskusi a vystoupení občanů.

  Budeme občanům včas a v plném rozsahu po-
skytovat podklady k jednáním orgánů města.

  Zavedeme jmenovité hlasování zastupitelů 
a radních.

ZODPOVĚDNÉ A TRANSPARENTNÍ 
HOSPODAŘENÍ

VEŘEJNÉ ZAKÁZKY, INVESTICE
  Zavedeme maximální transparentnost a otevře-

nost – vše na internet, žádné utajené smlouvy.
  Pro rozhodování o investicích bude klíčová je-

jich účelnost a efektivita, podpora veřejnosti.
  Budeme důsledně kontrolovat kvalitu prove-

dených prací a uplatňovat reklamace.
  Dlouhodobě budeme usilovat o snížení zadlu-

ženosti města.
  Dosáhneme snížení cen u stávajících i nových 

dodavatelů při současném zvýšení kvality.
  Výběrová řízení budeme provádět transparent-

ně a  využívat moderní metody nákupu, např. 
elektronické aukce.

  K financování využijeme veškeré možné zdroje, 
vč. dotací krajských, státních a evropských.

  Zveřejníme soupis majetku města a  evidenci 
smluv.

ÚZEMNÍ PLÁN A STAVEBNÍ ROZVOJ
  Stanovíme a otevřeme veřejné diskuzi priority 

a strategii rozvoje města.
  Zajistíme využití pozemků pod ZŠ Mokropsy 

pro veřejnou vybavenost a potřeby školy.
  Nedovolíme další rozšíření zástavby za součas-

né hranice města.
  Zachováme městské pozemky jako rezervy pro 

budoucí občanskou vybavenost.
  Rozvoj přirozených městských center budeme 

řešit citlivě a komplexně.
  Maximálně využijeme, rozšíříme a zkvalitníme 

veřejné a zelené plochy uvnitř města.

BEZ KORUPCE
  Garantujeme vám Černošice bez korupce ve 

všech oblastech veřejné správy.
  Zavedeme opatření proti machinaci s veřejný-

mi zakázkami, uzavírání smluv, prodejem obec-
ních pozemků, apod. a tím zajistíme více peněz 
v městské kase.

Věci černošické
budou ve vedení města prosazovat společné zájmy občanů města.

a zajistí lepší fungování i komunikaci úřadu.
Žádný kandidát za Věci černošické nevlastní ve městě pozemek, na kterém by usiloval 

o změnu územního plánu, ani nemá žádný podíl ve firmě, která se uchází o městské zakázky.
Budeme pracovat transparentně, čistě a ve Vašem zájmu. Naši kandidáti jsou připraveni aktivně se podílet na řízení města.

Čistě ve Vašem zájmu
Děkujeme předem za Váš hlas a Vaši důvěru.

Lístek s poznámkou
zatím pouze komunikační fórum - otázky a odpovědi (je využívané); čekáme, až firma Galileo dokončí avizovaný modul pro plnohodnotné diskuzní fórum.

Lístek s poznámkou
plníme, snad s výjimkou rozhodování o posunech neděleního klidu; např. rozhodování o zvýšení daně či o projektu rekonstrukcí komunikací bylo zveřejněno předem, vč. veřejných prezentací apod.; ohledně investičních projektů - podrobné informace na webu (včetně drobných investičních záměrů), v IL opakovaně texty o strategických prioritách...

Lístek s poznámkou
Z dotazníků spokojenosti klientů vyplývá, že náš úřad je považován naprostou většinou respondentů za kvalitní a důvěryhodný. Nicméně i tak necháme v tomto bodě hodnocení, zda je "splněno" na každém z Vás...

Lístek s poznámkou
splněno - reakce vstřícnější, všechny stížnosti a petice řešeny se starostou; zkrácena doba pro odpovědi na 7-14 dní (dle povahy věci)...

Lístek s poznámkou
trváme, ale občas se stejně objevují výhrady; připravuje se etický kodex pracovníka MěÚ, probíhají školení...; z dotazníků spokojenosti klientů vyplývají veskrze velmi pozitivní výsledky, ale ještě existuje prostor ke zlepšení...

Lístek s poznámkou
splněno (aktuálně se připravuje doplnění posledních fotek - pro finanční odbor) (splněno pouze na pracovišti Černošice)

Lístek s poznámkou
nastalo okamžitě po volbách

Lístek s poznámkou
splněno, probíhají obvykle po 6 týdnech; v roce 2011 celkem 9 zastupitelstev, zatímco např. v letech 2008 a 2009 jich bylo 6; na zastupitelstvu větší prostor pro občany

Lístek s poznámkou
kompletní podklady ke každému zasedání (kromě osobních údajů) jsou vždy nejméně 7 dní předem na webu (a v papírové podobě na úřadu) - upraveno jednacím řádem, funguje...

Lístek s poznámkou
zavedeno, funguje - pro všechna hlasování o rozpočtu, prodeji majetku, územním plánu, a dle upraveného znění jednacího řádu také vždy, když o to požádají nejméně 3 zastupitelé...

Lístek s poznámkou
splněno

Lístek s poznámkou
plníme průběžně, ne úplně na 100% - v některých případech rozhoduje samostatně rada dle svého vědomí a svědomí, ale bez přesného zjišťování rozsahu podpory veřejnosti...

Lístek s poznámkou
to děláme... aktuálně např. reklamace vozovky v Kladenské ulice...

Lístek s poznámkou
zde záleží na interpretaci; projekt rekonstrukce ulic od roku 2012 s využitím bankovního úvěru znamená převod velkého fyzického dluhu v nekvalitě komunikací, který se v čase rychle zvyšoval jejich další degradací, na dluh peněžní, který bude postupně umořován, tj. celkový dluh bude snižován; čistě z finančního pohledu ale samozřejmě jde o navýšení (bankovního) dluhu;  možná přijmeme další úvěry nutné k přijetí některých dotací, které se již nebudou opakovat, či vyřešení právních sporů apod.; dlouhodobý zájem snižovat dluh je v rámci projednávání věcí zřejmý, ale v současné ekonomické situaci snížených příjmů to je obtížné...

Lístek s poznámkou
jednoznačně splněno - úspory na nových zakázkách (rekonstrukce ulic, přestavba kuchyně, zakázky na projekt. dokumentaci, okna a řada jiných); úspory na dlouhodobých službách, mj. díky aukcím - mobily, elektřina, plyn, pojištění...

Lístek s poznámkou
používáme elektronické tržiště GEM - v roce 2011 přes 1,1 mil. Kč nákup tímto nástrojem; dále elektronické aukce ad hoc - mobily, plyn, elektřina, pojištění, rekonstrukce Komenského ulice, svoz a zpracování odpadu

Lístek s poznámkou
získali jsme několik dotací ze státních i evropských zdrojů, o řadu dalších je požádáno a čekáme na výsledek; aktivně sledujeme různé zdroje, připravujeme projekty a žádosti...

Lístek s poznámkou
soupis pozemků a budov v majetku města je na webu; smlouvy s dlouhodobými poskytovateli služeb a nově uzavřené služby rovněž, ale zatím správa této podstránky není plně doladěná, dochází k prodlením a chybám lidským faktorem; sledování by měl pomoci i nový ekonomický SW úřadu

Lístek s poznámkou
priority opakovaně prezentovány (a otevřeny diskuzi) na zasedání zastupitelstva, dvou veřejných projednáních, v Inf. listu, diskutovány na radě...

Lístek s poznámkou
po důkladné přípravě a propočtech město zaslalo návrh soukromým majitelům těchto pozemků, v rámci něhož by k jejich části získalo vlastnictví a mohlo zajistit jejich využití; soukromí spolumajitelé (4 osoby) ale nebyli schopni dojít ke shodě a prozatím návrh města nepřijali

Lístek s poznámkou
v rámci úprav územního plánu se nic takového nechystá a ani bychom to nepovolili...

Lístek s poznámkou
žádné využitelné městské pozemky zatím neprodáváme; výhledově je možné, že by k prodeji mohlo u některé nemovitosti dojít, ale je shoda na tom, že by to vždy bylo jen kvůli vložení výnosu do jiné nemovitosti či podobné investice (tělocvična, nový úřad apod.)

Lístek s poznámkou
zatím nebylo mnoho možností toto prokázat, nicméně např. centrum Černošic, ať už otázku nového úřadu či provedení návsi v Komenského ulici řešíme komplexně, s přizváním architektů/odborníků...

Lístek s poznámkou
byl upraven lesík na školou, upraveny pozemky Povodí před osadou na Vírku...; TS pravidelněji a ve větším rozsahu než dříve sekají trávu a upravují stromy a keře; jinak mnoho veřejných a zelených ploch není, ale ještě i tak nějaké úpravy teprve zbývá udělat...

Lístek s poznámkou
Garantujeme nulovou korupci ve vedení města. Probíhají audity a další opatření pro větší transparentnost celého úřadu, včetně protikorupčního auditu sdružení Oživení. 

Lístek s poznámkou
Těmito opatřeními jsou již výše zmíněné body - naprostá transparentnost, otevřenost, informovanost. Ve formálních procesech (např. otevírání obálek, oslovování firem apod.) se vyhýbáme kompromisům... Město je i přes vrcholící dopad ekonomické krize na daňové příjmy a přes ukončení sanace rozpočtu prodejem majetku solventní a plně funkční v běžném provozu. Prostředky na investice dále zajišťujeme dotacemi, úsporami, zvýšením daně z nemovitosti a vodného a stočného, v nutné míře doplňujeme úvěry. Aktivně lobujeme za přijetí novely zákona o rozpočtovém určení daní a za navýšení příspěvku na výkon státní správy.

Text Box
Po najetí kurzorem na jednotlivé značky se zobrazí podrobnější komentář




